



ZUGO TECH CORP.,
智易購有限公司

產品符合 REACH 規範聲明書

Product Compliance Declaration – REACH Regulation

智易購有限公司承諾其所提供的產品符合歐盟 REACH 法規 (EC No. 1907/2006) 要求, 包括化學物質的註冊、評估、授權及限制, 並確保產品中不含超過最新歐盟公布之高關注物質 (SVHC) 候選清單限值的化學品, 以保護人類健康與環境安全。

ZUGO TECH CORP hereby declares that the products supplied comply with the EU REACH Regulation (EC No. 1907/2006), including the registration, evaluation, authorisation, and restriction of chemicals. We ensure that our products do not contain substances of very high concern (SVHC) in concentrations above the latest published threshold limits by the European Union, in order to protect human health and the environment.

適用範圍 / Scope

本聲明適用於本公司所製造與銷售的所有產品及零組件, 除非另有書面聲明。

This declaration applies to all products and components manufactured and sold by the company, unless otherwise stated in writing.

符合聲明 / Compliance Declaration

依據供應鏈資料及第三方檢測結果, 本公司產品 :

1. 不含歐盟最新公布的高關注物質 (SVHC) 濃度超過 0.1% (w/w)。
2. 符合 REACH 附錄 XVII 限制物質的使用要求。
3. 所有相關化學物質均已依 REACH 要求進行註冊或獲得豁免。

Based on supply chain data and third-party testing, our products:

1. Do not contain any substances of very high concern (SVHC) above 0.1% (w/w) as per the latest EU publication.
2. Comply with the restrictions on substances listed in Annex XVII of REACH.



3. All relevant chemicals are either registered under REACH or exempted from registration.

承諾 / Commitment

智易購有限公司承諾持續監測歐盟 REACH 法規更新，並要求供應鏈合作夥伴同樣遵循，以確保所有產品持續符合最新的法規要求。

ZUGO TECH CORP is committed to continuously monitoring updates to the EU REACH Regulation and requiring our supply chain partners to do the same, ensuring that all products remain compliant with the latest regulatory requirements.

智易購有限公司 / ZUGO TECH CORP

授權代表 簽名/Signature : Eric Cheng
General Manager

日期 Date: 2024 / 06 / 18